
Enhetsråd och anhörigträff, Vasastaden 20250327 

Närvarande: 8 boende, 11 anhöriga, TL Athina Karlberg, VC Natasa brstina , ny VC Charlotte 
Zajac , kontaktpolitiker Sofia Frithiof , Sveriges pensionärsförbund Marie-Louise Karlsson .  

 

1. Välkomsthälsning: VC hälsar alla närvarande välkomna till dagens möte. 

2. Genomgång av föregående mötes agenda: VC går igenom agendan från föregående möte  

3. Personaländringar: Information ges om att VC Natasa kommer att avsluta sin tjänst på 
Vasastaden den 30 april 2025 och övergå till en annan verksamhet inom Norlandia. Ny 
verksamhetschef för Vasastaden blir Charlotte Zajac, som tillträder den 1 maj 2025. 
Verksamhetschefer kommer att behålla sina nuvarande telefonnummer, vilket innebär att 
Vasastadens VC kommer att få ett nytt nummer. Information om nya telefonnummer och e-
postadresser kommer att meddelas snart. 

4. Ny teamledare: Dalita Kourie börjar på Vasastaden den 2 april och kommer att laga mat 
tillsammans med Anna, vilket förväntas förbättra matlagningen på Vasastaden. 

5. Sommarrekrytering/Sommarplanering : VC informerar om att sommarrekryteringen är i 
full gång och att det ser lovande ut. Vissa dagar bemannas med  extra personal för  att 
säkra för dagtid under sommaren. Inte alla ordinarie personal har ansökt om semester. 
Under sommaren kommer sjuksköterskor från Vasastaden och Bastuplan att ersätta 
varandra under semesterperioderna. 

Anhöriga ställer frågan om fler personal kan få insulindelegering för att undvika att 
ordinarie personal behöver gå mellan våningarna. VC informerar om att insulindelegering 
inte kan ges till all personal, då deras kunskapsnivå inte är tillräcklig för att utföra denna 
avancerade uppgift. Sjuksköterskan bedömer personalens kunskapsnivå baserat på 
kunskapstester som genomförs.  

6. Covid-19 vaccination: Sjuksköterskor (SSK) kommer att påbörja vaccination mot covid-19 i 
mitten av april. 

7. Sjuksköterska på Vasastaden: Ny sjuksköterska börjar den 7 maj och kommer från 
Universitetssjukhuset (US) . 

8. Nytt larmsystem: Alla Norlandia-verksamheter kommer att få ett nytt larmsystem, Beata. 
Vissa verksamheter har redan fått det nya systemet och Vasastaden kommer att få det 
inom kort. Boende och anhöriga informeras om att larmsystemet har kameror, vilket 
innebär att personal kan se boende i lägenheterna. Detta är dock frivilligt. Mer information 
om larmsystemet kommer att meddelas framöver. Anhöriga och boende har ibland upplevt 
att larmet inte når personalens telefoner, vilket kan bero på täckningen i huset. 
Teamledaren undersöker orsaken. 

9. Aktiviteter: Boende informerar om att de är nöjda med de nuvarande aktiviteterna, såsom 
bingo och andakt. Några boende önskar högläsning. Anhöriga har vid några tillfällen märkt 
att deras anhöriga inte blir tillfrågade att delta i aktiviteter. VC och teamledaren undersöker 
detta med personalen. Under sommaren kommer innergården att användas för 
utomhusaktiviteter och grillning. Musikunderhållning är bokad inför vår och sommar. 
Temadagar kommer att arrangeras på Vasastaden. 



10. Mat och måltider: VC informerar om att alla Norlandia-verksamheter har samma 
måltidsmenyer. Anhöriga och boende är överlag nöjda, men har ibland upplevt att 
potatisen inte är färdigkokt. Boende önskar stuvade makaroner istället för vanliga 
makaroner. VC noterar en förbättring av matlagningen genom att den nya teamledaren (TL) 
kommer att laga mat flera dagar i veckan. 

11. Kvalitetssäkring: VC berättar om hur Norlandia kvalitetssäkrar sitt arbete, inklusive 
diskussioner om allvarliga avvikelser från alla regioner och nattfastemätningar. 

12. Miljö: Inomhus- och utomhusmiljön på Vasastaden har små lokaler/rum, vilket är svårt att 
förändra. Anhöriga påpekar att ventilationen inte fungerar som den ska. Köket på 
Vasastaden har ingen ventilation, vilket skapar svårigheter vid matlagningen. 
Kontaktpolitikern informerar om att kommunen har genomfört en genomlysning av 
samtliga särskilda boenden (SÄBO) och utformningen av deras lokaler. 

13. Brukarundersökning: Brukarundersökningen har skickats ut till alla. Vc uppmanar att 
svara på undersökningen och hjälpa oss att bli bättre. 

14. Information: Boende och anhöriga upplever att de blir väl informerade om händelser som 
rör Vasastaden. Boende känner sig delaktiga och kan påverka vården. 

15. Information från kontaktpolitiker: Kontaktpolitiker Sofia informerar om att en utredning är 
gjord kring hur demensvänlig Linköpings kommun är. Utredningen fokuserar på ökat stöd 
för anhöriga och patienter, kompetensutveckling för personal, fler demensinriktade 
trygghetsboenden, evidensbaserat arbete och kvalitetsuppföljningar. Två nya 
äldreboenden byggs för närvarande i Harvestad och Skarpan. 

16. Avslutning: VC tackar för mötet och informerar om att mat serveras till boende och 
anhöriga på respektive avdelning. 

 

 

 

Vid pennan: TL Athina Karlberg och  VC Natasa Brstina 

Justerare : Kontaktpolitiker Sofia   Frithioff 

 

 
 


